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HyvVal 19.10.2022 § 190    
      
 
 
 

 
Päätös  
 
 Järjestetystä Hyte-illasta 13.10. käytiin keskustelua. Tilaisuus 

koettiin hyväksi ja käytäntöä jatketaan. Vs. Hyvinvointijohtaja Petra 
Nevalainen toimittaa koonnin tilaisuudesta valtuustolle tiedoksi.


